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Městská část Praha - Zbraslav
Zápis

18. řádné zasedání zastupitelstva městské části, konané dne
23. 9. 2013 v 17:00 hod.

Přítomni: Bc. Filip Gaspar; Ing. Aleš Háněl, MBA; MUDr. Martin Charvát (příchod
v 17.13 h); MUDr. Alexandra Klímová; PaedDr. Dagmar Kobylková; Ing.
Václav Ott; Miroslav Picek; Ing. Petr Košan; Mgr. Karel Tejkal, MBA; Filip
Toušek; Ing. Zuzana Vejvodová

Dále přítomni: dle prezenční listiny 7 zaměstnanců
Hosté: dle prezenční listiny 1 host
Omluvení: Ing. et Bc. Dana Hadrabová; Mgr. et Mgr. Soňa Hasenkopfová; Petr Hensel;

Ing. Ondřej Hofmeister; Jiří Kabát; Tomáš Verner
Ověřovatelé: PaedDr. Dagmar Kobylková; F. Toušek
Zapsal: J. Němec

Schválený program:

1 (18) Zahájení jednání ZMČ a jmenování ověřovatelů
2 (19) Schválení programu jednání
3 (20) Volba Návrhového výboru
4 (21) Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZMČ Praha - Zbraslav
5 (22) Přijetí daru - Rákosníčkovo hřiště
6 (15) Přidělení grantů MČ – 2. kolo 2013
7 (16) Změna jednacího řádu ZMČ Praha - Zbraslav
8 (17) Volba členů KV ZMČ Praha - Zbraslav
9 (23) Interpelace
10 (24) Diskuse s občany
11 (25) Závěr

K jednotlivým bodům programu:

1. Zahájení jednání ZMČ a jmenování ověřovatelů
V 17:00 h přivítal A. Háněl všechny přítomné. Konstatoval, že zasedání ZMČ bylo řádně
svoláno, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů a zahájil 18. zasedání ZMČ Praha-
Zbraslav. Omluvili se: T. Verner, D. Hadrabová, P. Hensel a J. Kabát. Ověřovateli zápisu A.
Háněl jmenoval F. Touška a D. Kobylkovou. Jmenovaní souhlasili.
AZ 00:00:00 h

2. Schválení programu jednání
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Protože k navrženému programu nebyly žádné připomínky ani pozměňovací návrhy, dal A.
Háněl o navrženém programu hlasovat. Hlasování: souhlasí - 9, nesouhlasí - 0, zdržel se - 1.
Program byl schválen.
AZ 00:01:00 h

3. Volba Návrhového výboru
A. Háněl do návrhového výboru (NV) navrhl K. Tejkala, F. Gaspara a P. Košana. Jmenovaní
souhlasili. Protože nebyly jiné návrhy, dal A. Háněl o složení NV hlasovat. Hlasování: souhlasí -
10, nesouhlasí - 0, zdrželo se - 0. Složení NV bylo schváleno.
AZ 00:01:50 h

4. Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZMČ Praha - Zbraslav
A. Háněl zahájil tento bod a předal slovo předsedkyni KV D. Kobylkové. D. Kobylková
konstatovala, že usnesení RMČ a ZMČ jsou průběžně plněna. Poděkovala také I. Kohoutové
a M. Spáčilové z kanceláře starosty za ochotnou spolupráci při úpravě webových stránek MČ.
Upozornila také na právní analýzu vlastnictví pozemků pod ZŠ Nad Parkem. A. Háněl otevřel
diskusi. Z řad občanů se nikdo nepřihlásil. Z řad zastupitelů vystoupili: F. Gaspar, A. Háněl.
Další příspěvky nebyly. A. Háněl ukončil tento bod.
AZ 00:02:40 h

5. Přijetí daru - Rákosníčkovo hřiště
Důvodovou zprávu k tomuto bodu přednesl A. Háněl a otevřel diskusi. Z řad občanů a také z
řad zastupitelů se nikdo nepřihlásil. A. Háněl požádal NV o návrh usnesení. Návrh usnesení
přečetl K. Tejkal. Protože k návrhu usnesení nebyly připomínky, dal A. Háněl o návrhu usnesení
hlasovat. Hlasování: souhlasí - 10, nesouhlasí - 0, zdržel se - 1. Usnesení bylo přijato.
AZ 00:06:35 h

Usnesení č. Z 18 105 13
Zastupitelstvo městské části

s o u h l a s í

s příjetím daru "Rákosníčkovo hřiště" od společnosti LIDL ČR, v. o. s., v hodnotě
1.488.484 Kč.

6. Přidělení grantů MČ – 2. kolo 2013
Předkladatel: Aleš Háněl
A. Háněl přednesl důvodovou zprávu k tomuto bodu a otevřel diskusi. Z řad občanů se nikdo
nepřihlásil. Z řad zastupitelů vystoupili: F. Gaspar, A. Háněl, Z. Vejvodová. Další připomínky
nebyly. A. Háněl požádal NV o návrh usnesení. Návrh usnesení přečetl F. Gaspar. Protože
k návrhu usnesení nebyly připomínky, dal A. Háněl o návrhu usnesení hlasovat. Hlasování:
souhlasí - 11, nesouhlasí - 0, zdrželo se - 0. Usnesení bylo přijato.
AZ 00:08:30 h

Usnesení č. Z 18 106 13
Zastupitelstvo městské části
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s c h v a l u j e

přidělení darů v rámci grantového řízení:
Rodinnému centru PEXESO v celkové výši 16.300 Kč,
ASČR – Klas v celkové výši 21.500 Kč,
KAT - Sokol ve výši 20.000 Kč.

7. Změna jednacího řádu ZMČ Praha - Zbraslav
Předkladatel: Pavel Synek
A. Háněl zahájil tento bod a protože podnět ke změně JŘ vyšel z KV, předal slovo D.
Kobylkové. D. Kobylková předala slovo P. Košanovi, který se danou tématikou zabýval a ten
přednesl důvodovou zprávu. A. Háněl otevřel diskusi. Z řad občanů se nikdo nepřihlásil. Z řad
zastupitelů vystoupili: K. Tejkal, P. Košan, F. Gaspar, A. Háněl, F. Toušek, D. Kobylková, Z.
Vejvodová. Další příspěvky do diskuse nebyly. A. Háněl požádal NV o návrh usnesení. Návrh
usnesení přednesl P. Košan. A. Háněl dal návrhu usnesení hlasovat. Hlasování: souhlasí - 9,
nesouhlasí - 1, zdržel se - 1. Usnesení bylo přijato. Aktualizovaný JŘ bude zpracován do příštího
zasedání ZMČ.
AZ 00:14:20 h

Usnesení č. Z 18 107 13
Zastupitelstvo městské části

s c h v a l u j e

následující změny Jednacího řádu:

- V odst. (1) čl. 22 úpravou 2. a 3. věty „Interpelace jsou zařazeny jako samostatný
bod každého řádného zasedání Zastupitelstva, který je zařazen ihned za bod
programu – Diskuse s občany. Písemné přihlášky musí být odevzdány do zahájení
projednání bodu programu Interpelace řádného zasedání Zastupitelstva.“
- V odst. (1) čl. 23 nahrazením „za bod Interpelace“ textem „vždy jako
první samostatný bod programu za bod dle čl. 24 – Kontrola plnění usnesení
zastupitelstva a činnosti Rady“ a dále bude upravena druhá věta odstavce (1) čl.
23 do znění „Písemné přihlášky musí být odevzdány do zahájení projednání bodu
programu - Diskuse s občany řádného zasedání Zastupitelstva.“

8. Volba členů KV ZMČ Praha - Zbraslav
Předkladatel: Pavel Synek
Důvodovou zprávu k tomuto bodu přednesla D. Kobylková, která do KV navrhla Mgr. Martina
Rytíře a Bc. Ingrid Burianovou. A. Háněl otevřel diskusi. Z řad občanů se nikdo nepřihlásil. Z
řad zastupitelů vystoupili: P. Košan, F. Gaspar, A. Háněl - navrhl hlasování po jménech, rozdělit
usnesení na dvě části. Další příspěvky nebyly. F. Gaspar přečetl 1. část návrhu usnesení - volba
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M. Rytíře. Hlasování: souhlasí - 9, nesouhlasí - 0, zdrželi se - 2. Usnesení bylo přijato, M. Rytíř
se stává členem KV. F. Gaspar přečetl 2. část návrhu usnesení - volba I. Burianové. Hlasování:
souhlasí - 7, nesouhlasí - 1, zdrželi se - 3. Usnesení nebylo přijato. Další návrhy na volbu člena
KV nebyly. A. Háněl ukončil tento bod.
AZ 00:21:30 h

Usnesení č. Z 18 108 13
Zastupitelstvo městské části

v o l í

za člena Kontrolního výboru ZMČ Praha-Zbraslav pana Mgr. Martina Rytíře.

9. Interpelace
Do interpelací se jako jediný přihlásil P. Košan. Interpelace byla směřována na A. Háněla a
týkala se RSC. Měla tři části: 1. - jak je v současnosti naplňována smlouva mezi majitelem,
pronajímatelem a MČ?2. - domnívám se, že v současnosti budovy chátrají, je tam viditelná
dlouhodobá nečinnost,jsou tam i přes to nějaké pronájmy? 3. - kdo v současnosti stojí proti MČ
v tomto smluvním vztahu? P. Košan dále žádal, aby zástupce této společnosti přišel na příští
zasedání ZMČ a přednesl záměry, co s tím objektem chce dělat. P. Košan požádal o písemnou
odpověď. F. Gaspar a Z. Vejvodová požádali o kopii odpovědi A. Háněla. A. Háněl sdělil, že
kopie odpovědi rozešle všem zastupitelům. Další interpelace nebyly. A. Háněl ukončil tento bod.
AZ 00:28:20 h

10. Diskuse s občany
A. Háněl zahájil tento bod. Do diskuse se přihlásili:
1. - M. Říhová - dotaz na ZMČ - jak MČ řeší, bude letos řešit, nedostatečnou kapacitu v MŠ?
Odpověděl A. Háněl - byl zřízen výbor pro řešení této problematiky, bylo několik návrhů na
řešení této situace, ale žádný nenašel výraznou podporu napříč zastupitelstvem. K odpovědi A.
Háněla se vyjádřili F. Gaspar, M. Picek, P. Košan, F. Toušek.
M. Říhová měla doplňující dotaz - nejsou mmožná nějaká dočasná řešení nebo možnost
příspěvku pro rodiče, kteří si musí platit soukromé školky? Do diskuse se přihlásila Z.
Vejvodová, opět F. Gaspar, F. Toušek, D. Kobylková. Další příspěvky do diskuse nebyly. A.
Háněl ukončil tento bod.
AZ 00:30:30 h

11. Závěr
V 17:45 h A. Háněl poděkoval všem přítomným za účast a ukončil 18. zasedání ZMČ Praha-
Zbraslav. Příští zasedání ZMČ bude koncem října nebo začátkem listopadu.
AZ 00:45:00 h

Filip Toušek PaedDr. Dagmar Kobylková


